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Geachte heer/mevrouw,

Op 9 januari 2018 heeft u schriftelijke vragen aan ons college gesteld over een bosje op de 
Hoge Akkers in Aarle-Rixtel (tussen de Laarweg en het zandpad in het verlengde van de 
Hagelkruisweg). U gaf aan vernomen te hebben dat het bosje is aangekocht om de daar 
aanwezige bomen te kappen en het vrijkomende terrein te gaan gebruiken als agrarisch terrein.

Hieronder gaan wij nader in op de door u gestelde vragen:

1. Is het college benaderd met de vraag om medewerking te verlenen aan dit initiatief?
Nee, het college is niet benaderd; het initiatief is ambtelijk besproken. Daarbij is aangegeven 
welke regels er gelden en wat er allemaal nodig is om een eventueel verzoek om het bosje weg 
te halen te kunnen beoordelen. Ook is gesproken over mogelijkheden voor eventuele 
compensatie. Daarvoor is het gebied “Het Goor” nabij de Schevelingse Loop in Aarle-Rixtel in 
beeld. Initiatiefnemer werkt in overleg met partijen als Waterschap Aa en Maas en Brabants 
Landschap momenteel een plan uit dat als compensatieplan bij het kapverzoek zal worden 
gevoegd.

2. Zo ja, heeft het college daarin al een standpunt bepaald? Wat is dat dan?
Nee, wij hebben nog geen standpunt bepaald omdat er ook nog geen formeel verzoek om kap 
van het bosje met een compensatieplan is ingediend. 

3. Is daaromtrent contact geweest met lokale natuurbeschermingsorganisaties, zoals IVN en 
Laarbeeks Landschap?
Hierover is alleen nog maar informeel contact geweest. Er is ook nog geen formeel verzoek 
ingediend om het bosje te mogen kappen, dus “officieel” contact hierover zou ook nog een 
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beetje voor de muziek uitlopen zijn. Overigens is het ook niet gebruikelijk dat aanvragen om 
omgevingsvergunningen (kapvergunningen) van derden vooraf worden besproken met lokale 
natuurbeschermingsorganisaties. De gemeente moet hierin als vergunningverlener een eigen 
afweging maken. Vervolgens zijn belanghebbenden conform de Algemene wet bestuursrecht in 
de gelegenheid om bezwaar te maken tegen dat besluit als ze het er niet mee eens zijn.

4. Is een wijziging in het bestemmingsplan “Buitengebied gemeente Laarbeek” nodig om dit 
terrein als agrarisch gebied te gaan gebruiken?
Nee, het bosje heeft nu reeds een agrarische bestemming en heeft (voor zover wij hebben 
kunnen nagaan) ook niet eerder een “groene” bestemming gehad.

5. Is een kapvergunning nodig om het bosje geheel of gedeeltelijk te gaan kappen?
Ja, het bosje staat op de Groene Kaart en mag dus niet zonder omgevingsvergunning gekapt 
worden. Ingeval een omgevingsvergunning verleend wordt, zal er conform ons 
bomenbeleidsplan een compensatieplicht worden opgelegd. Daarnaast is waarschijnlijk ook de 
Natuurbeschermingswet (voorheen Boswet) van toepassing en daaruit vloeit ook een 
herplantplicht voort.

Wij vertrouwen er op uw vragen hiermee te hebben beantwoord.

Hoogachtend,

het college van burgemeester en wethouders van Laarbeek,

de secretaris, de burgemeester,

M.J.M. Meertens F.L.J. van der Meijden


